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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2015. április 21-ei 

munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti nagyterem 

 

Jelen volt: Sólyom Jöran elnök, Gyuga Mihály, Hartyáni László, Hermann Istvánné, 

Przygoczki Ferenc, Torma Lajos, Süli Ildikó bizottsági tagok 

 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Sólyom Jöran elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 órakor 6 perckor 

megnyitotta. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen 

volt.  

Javasolta, hogy az első napirendi pontban először a 6. napirendi pontként szereplő „Az oroszlányi 

Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonsági helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 

intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról” című napirendi pontot, a második helyen a 18. 

napirendi pontként szereplő „Mór – Oroszlány - Tatabánya (M1) közötti közúti kapcsolat javítása” 

című napirendi pontot tárgyalják. Javasolta, hogy az első napirendi pont keretén belül az „Átfogó 

értékelés a helyi önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásról”, a 

„Tájékoztatás az OKÖ Zrt. helyzetéről, egyes településüzemeltetési feladatokra irányuló szerződések 

felbontása”, az „Éves ellenőrzési jelentés a 2014. évi ellenőrzési terv teljesítéséről” az „Oroszlány 

közigazgatási területén állami fenntartásba került köznevelési intézményben dolgozók elismerésére”, a  
Szociális nyári gyermekétkeztetés”, a  „Javaslat polgármester illetményének megállapítására”,  „Az 

Oroszlányi József Attila Általános Iskola igazgatói álláshelyére benyújtott pályázat véleményezése” , 

az „Oroszlányi Közösségi Színtér intézményvezetői pályázatának elbírálása” című napirendi pontokat 

ne tárgyalják. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosított napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

64/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága 2015. április 21-ei munkaterv szerinti ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2015. április 28-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 
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- Az oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonsági helyzetéről, a 

közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról 

-    Mór – Oroszlány - Tatabánya (M1) közötti közúti kapcsolat javítása 

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

- Oroszlány Város Önkormányzata 2014. évi zárszámadása 

- A 2015. évi költségvetés - 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása  
- Az önkormányzati hatósági hatáskörök átruházásáról szóló 22/2013. (XII.21.) önkormányzati 

rendelet módosítása  

- A Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. gazdálkodási stratégiája  
- Oroszlány Város Gazdasági Programjának elfogadása a 2014-2019 es időszakra vonatkozóan  
- Felső-telepi kiskertek megvásárlásának aktuális helyzetképe  
- Előterjesztés a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási 

Megállapodásának módosítására  

- Döntés „Hitelfelvétel a Krajnyik Akác András Sportcsarnok fejlesztésének részleges 

finanszírozása céljából” tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról  
- Csatlakozás a Mária Út Közhasznú Egyesülethez  

- Közterület elnevezése  
- Döntés a Hajléktalan szálló tetőszerkezetének megerősítéséről  

2. Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

Vételi ajánlat az önkormányzat tulajdonában álló 12413/5 hrsz.-ú ingatlanra  

A 2015. március 24-ei bizottsági ülésen elnapolt ügyek tárgyalása 

3. Az „Otthon melege” pályázat elbírálása 

4. A rendelkezésre álló, meglévő közútfejlesztési tervek ismertetése 

5. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2015. április 28-ai ülése előterjesztéseinek  

                                                  megvitatása 

 

Az oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonsági helyzetéről, a közbiztonság 

érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról 

 

Madari Csaba rendőrkapitány elmondta, hogy a Rendőrségi törvény kötelezi őket, hogy írásos 

beszámolót készítsenek az elmúlt évi munkájukról, eredményeikről. Ez az írásos anyag a 

Belügyminisztérium által kiadott tematika alapján készült el, melyet a Komárom-Esztergom Megyei 

Rendőr-főkapitányság vezetője jóváhagyott, így került felterjesztésre az önkormányzathoz, az abban 

szereplő adatok hitelesek. A kiegészítés után a rendőrkapitány ismertette a beszámolót.  

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy Oroszlányon több környéken kábítószer probléma is van, amit 

nem tartalmaz a beszámoló. 

 

Madari Csaba rendőrkapitány elmondta, hogy sok kábítószer ügyet derítettek fel, melyek azért nem 

kerültek az anyagba, mert csak a befejezett ügyeket tették a jelentésbe. Egy kábítószer kereskedelmi 

ügy bekerült a jelentésbe, egy szórakozóhelyen felmerült ilyen tevékenység, ahol augusztusban volt 

megjelenésük. Ez a szórakozóhely bezárásra került.  Nagyobb probléma a herbál drogok megjelenése, 

meg kell jelentetni a vegyületet a céglistán, és akkor lehet büntető eljárásokat lefolytatni.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a 11. oldal tárgyalja az ismertté vált bűncselekmények 

számát, Tata, Komárom és Tatabánya helyzetéről hasonló jellegű diagramot kéne összehasonlításképp 

kiadni, mivel sokszor tapasztalja, hogy a városnak rossz híre van. 
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Madari Csaba rendőrkapitány elmondta, hogy erre nincs módja, de a következő testületi ülésre el 

fog jönni a KEM főkapitány helyettese, Dr. Reinhoffer Csaba úr, neki van joga nyilatkozni. A megye 

helyzetéről a KEM főkapitány a megyei közgyűlés előtt be fog számolni. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

65/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

„Az oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonsági helyzetéről, a 

közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról” című 

előterjesztés véleményezéséről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az oroszlányi Rendőrkapitányság 

beszámolója a település közbiztonsági helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az 

azzal kapcsolatos feladatokról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Mór – Oroszlány - Tatabánya (M1) közötti közúti kapcsolat javítása 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy két szakmai értekezleten vettek részt, ami az 

előterjesztésben is megjelent. A tervező által vázolt nyomvonal közül kettő elfogadására kell javaslatot 

tenni. 

 

Süli Ildikó bizottsági tag 16 óra 50 perckor elhagyta az ülést, a jelenlévő bizottsági tagok száma 6 fő 

 

A Bizottság meghallgatta Lantai Gyula ügyvezető beszámolóját, majd egyeztettek a Mór – Oroszlány 

– Tatabánya (M1) közötti közúti kapcsolat javításáról.  

 

Németh Gábor alpolgármester 16 óra 56 perckor elhagyta a bizottság ülését 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

66/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

a „Mór – Oroszlány - Tatabánya (M1) közötti közúti kapcsolat javítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Mór – Oroszlány - Tatabánya (M1) közötti 

közúti kapcsolat javítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 
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Madari Csaba rendőrkapitány és Lantai Gyula ügyvezető 17 óra 15 perckor elhagyta a bizottság 

ülését 

 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztésről. 

  

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

67/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt 

fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata 2014. évi zárszámadása 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta az anyagot, és elfogadásra 

javasolta. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a zárszámadás napirenddel kapcsolatban pénteken megy ki egy 

kiegészítés, melyben meg lesz jelölve a módosítás, amit a pénzügyi osztály pontosított. 

  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

68/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata 2014. évi zárszámadása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata 2014. 

évi zárszámadása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 
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2015. évi költségvetés-1/2015. (II.14) önkormányzati rendelet - módosítása. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy az eddigi döntések következményei vannak levezetve a 

módosításban, a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, 6 igen szavazattal és 3 tartózkodással elfogadásra 

javasolta az előterjesztést. 

  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a rendelet-módosításról. 

 

A bizottság a rendelet-módosítást nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

69/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

a „2015. évi költségvetés-1/2015. (II.14) önkormányzati rendelet – módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „2015. évi költségvetés-1/2015. (II.14) 

önkormányzati rendelet – módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Az önkormányzati hatósági hatáskörök átruházásáról szóló 22/2013. (XII.21.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte szavazzanak a rendelet-

módosításról. 

 

A bizottság a rendelet-módosítást nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

70/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

„Az önkormányzati hatósági hatáskörök átruházásáról szóló 22/2013. (XII.21.) önkormányzati 

rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az önkormányzati hatósági hatáskörök 

átruházásáról szóló 22/2013. (XII.21.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

A Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. gazdálkodási stratégiája 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést és 3 havonta 

beszámolót kért LÜN Kft. vezetőjétől. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

71/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

„A Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. gazdálkodási stratégiája” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek  „A Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú 

Nonprofit Kft. gazdálkodási stratégiája” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Oroszlány Város Gazdasági Programjának elfogadása 2014-2019-es időszakra vonatkozóan 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy ez évekkel ezelőtt elkészült anyag, és csak a törvényi 

változásokkal, időközben jött új ötletekkel volt módosítva. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

72/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

az „Oroszlány Város Gazdasági Programjának elfogadása 2014-2019-es időszakra vonatkozóan” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Gazdasági 

Programjának elfogadása 2014-2019-es időszakra vonatkozóan” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Felső-telepi kiskertek megvásárlásának aktuális helyzetképe 

 

Sólyom Jöran elnök kiegészítésként elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság ülésén Gyuga Mihály 

felvetette azt a problémát, hogy a rendelkezésre álló forrás miatt halad ilyen ütemben a felvásárlás.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, hogy az ötpárti egyeztetésen is tárgyalták ezt a felvetést, 

és megállapították, hogy jól haladnak. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság 7 igen szavazattal és 2 tartózkodással 

elfogadásra javasolta az előterjesztést. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag hozzátette, hogy ha visszaosztják a havi 3 kertfelvásárlást, akkor éves 

szinten 30 telek kerül megvásárlásra, 150 telek van hátra, öt éves időintervallum van arra, hogy ez a 

felvásárlás megtörténjen. Elmondta, hogy a kisajátításokkal vannak nehézségek, van olyan telek, 

amelynek több tulajdonosa van, és azokkal könnyebb megegyezni, akik csak egyedüli tulajdonosok. 



7 

 

Ami komoly előrelépés, hogy opciós szerződést akarnak kötni azokkal a telekrészekkel, amik nem 

terheltek, és későbbi tárgyalás során teszik meg a vételi ajánlatot. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy további 5 szerződés kerül a napokban 

megkötésre, és a térképet javítani fogják.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy ha az önkormányzathoz bejönnek ezek az ajánlatok, 

akkor ne utasítsák vissza azokat pénzügyi okok miatt. 

 

Sólyom Jöran elnök a BorgWarner Kft-t említette pozitív példának. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy amit korábban négy év alatt nem sikerült megvalósítani, 

most az a folyamat elindult, és fel lehet gyorsítani. Ha valami indítvány lesz, akkor az a bizottság elé 

fog kerülni.  

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy olyan javaslatot el tudna fogadni, hogy plusz pénzt lehetne 

elkülöníteni erre a programra.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy erről már beszéltek, ha felgyorsul az eladási szándék, akkor 

muszáj a kerethez hozzányúlni. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

73/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

a „Felső-telepi kiskertek megvásárlásának aktuális helyzetképe” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Felső-telepi kiskertek megvásárlásának 

aktuális helyzetképe” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Ezt követően Sólyom Jöran elnök szünetet rendelt el, mely 17óra 35 perctől 17 óra 45 percig tartott 

 

SZÜNET 

 

 

Előterjesztés a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási 

Megállapodásának módosítására  

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

74/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

az „Előterjesztés a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás 

Társulási Megállapodásának módosítására” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Előterjesztés a Közép-Duna Vidéke 

Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásának módosítására” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Döntés ”Hitelfelvétel a Krajnyik Akác András Sportcsarnok fejlesztésének részleges finanszírozása 

céljából” tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottságon tárgyalták az előterjesztést. A 

hozzászólások közben Gyuga Mihálynak volt egy észrevétele, hogy ezekkel a paraméterekkel egy 

cikluson átnyúló hitelfelvétel lenne, és ezzel nem értett egyet, így a Pénzügyi Bizottság 6-3 arányban 

támogatta a javaslatot. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag hozzátette, hogy a pártközi egyeztetésen finomítás történt, Rajnai Gábor 

alpolgármester tett egy javaslatot, miszerint kiegészül azzal az anyag, hogy 2018-ban a képviselő-

testület visszatér annak a megtárgyalására, hogy a maradvány értéket előtörlesztés formájában kifizeti 

a bankszámlára. Így a hitel visszafizetés 2018. december 31-ig lezajlik az adott költségvetési évben. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy az volt Gyuga Mihály felvetésével a probléma, hogy a pénzügyi 

osztályvezető elmondta, hogy minisztériumi engedély kell a hitelfelvételhez, és a minisztérium 

engedélyével már konkrét határidők, időszakok, összegek voltak. Ha változást akartak volna, akkor 

elölről kell kezdeni az engedélyeztetést.  

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

75/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

a „Döntés ”Hitelfelvétel a Krajnyik Akác András Sportcsarnok fejlesztésének részleges 

finanszírozása céljából” tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés ”Hitelfelvétel a Krajnyik Akác 

András Sportcsarnok fejlesztésének részleges finanszírozása céljából” tárgyú közbeszerzési eljárás 

megindításáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 
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Csatlakozás a Mária Út Közhasznú Egyesülethez 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy ennek a csatlakozásnak az lesz az előnye a város szempontjából, 

hogy a turisztikában komoly fejlődés jön létre.  

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

76/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

a „Csatlakozás a Mária Út Közhasznú Egyesülethez” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Csatlakozás a Mária Út Közhasznú 

Egyesülethez” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Közterület elnevezése 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a Mester utca folytatása lenne az út, amiről szó van az 

előterjesztésben. Van három BorgWarner gyár, most lesz egy BorgWarner utca, ez zavaró lehet.  

 

Bartalus László osztályvezető hozzátette, hogy a rendezési terv szerint a BorgWarner utca majd 

feltárja az ipari parkot.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag felvetette, hogy az ipari parki táblák kérdését újra kéne tárgyalni, ki 

kéne írni az ipari park elnevezést angolul is.  

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy benne van a gazdasági programban. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy minden további nélkül lehet fejleszteni, nem kell 

hozzá közterület használati engedély. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy egy egységes megjelenést kéne előírni.  

 

Miután több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

77/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

a „Közterület elnevezése” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Közterület elnevezése” című előterjesztést. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 
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Döntés a Hajléktalan szálló tetőszerkezetének megerősítéséről 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság csak abban döntött, hogy magát az elvet 

támogatja, és a költség nélkül fogadta el az előterjesztést.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy 2-3 millió forint lesz a költség. 

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

78/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

a „Döntés a Hajléktalan szálló tetőszerkezetének megerősítéséről” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Döntés a Hajléktalan szálló 

tetőszerkezetének megerősítéséről” című előterjesztést 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Sólyom Jöran elnök módosító javaslatot tett a napirendre, mely szerint először a 3. napirendi pontot, 

majd 2. napirendi pontot tárgyalják. 

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

79/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

a napirendi pontok tárgyalási sorrendjének módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága 2. napirendi pontként „Az „Otthon melege” pályázat elbírálása” című napirendi pontot, 

majd 3. napirendi pontként a „Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti 

anyagainak tárgyalása„ című napirendi pontot tárgyalja. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:            Az „Otthon melege” pályázat elbírálása 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy az előterjesztés korrektül lett összeállítva.   

  

Imrő János előadó elmondta, hogy a város döntött arról, hogy 20 %-os kiegészítést vállal az állami 

50%-os mellé, hogy bátorítsa a pályázókat. Egy pályázat érkezett be, a Népek barátsága u. 33. számú 
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társasházé, ami meg is felelt a pályázati kritériumoknak. A későbbiekben ígértek pályázati kiírást a 60 

lakásosnál nagyobb társasházakhoz is. A beérkezett pályázati lapon 48,2 millió Ft-os beruházást 

állítottak össze. Ebből az önkormányzatnak 9 és fél millió forintot kellene támogatni. Javaslatuk, hogy 

a 9.513.676 forintos, egy lakásra lebontva 155.974 forintos átlagos támogatási értéket biztosítsa a 

város a pályázathoz. Forráskimerülésig lesz nyitva a központi pályázati lehetőség, egy milliárdos keret 

van Komárom-Esztergom megyére vonatkozóan.  

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Sólyom Jöran elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

80/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

az Oroszlány, Népek barátsága u. 33. szám alatti társasház pályázatának elbírálásáról 

az „Otthon Melege Program keretében 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képvelő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága: 

1. Az Oroszlány, Népek barátsága u. 33. szám alatti társasház által benyújtott pályázatot 

9.513.676,- Ft összegű vissza nem térítendő önkormányzati támogatásban részesíti az 

államilag támogatott ZFR-TH/15 kódszámú, „Otthon Melege Program”„Társasházak energia-

megtakarítást eredményező korszerűsítésének, felújításának támogatása” alprogramhoz 

kapcsolódó kiegészítő önkormányzati támogatás biztosításáról szóló 2/2015. (II.14.) 

önkormányzati rendelet alapján a következők szerint:  

 
pályázó 

neve, 

címe, az 

érintett 

lakások 

száma 

a tervezett 

beruházás 

összköltsége 

a pályázat 

során 

elismerhető 

bekerülési 

költség 

igényelt 

állami 

támogatás 

összege 

igényelt 

önkormányzati 

támogatás 

összege 

saját erő 

összege 

az 

beruházással 

elérhető CO2 

megtakarítás 

Oroszlány, 

Népek 

barátsága 

u. 33. szám 

alatti 

társasház,  

 

lakások 

száma: 60  

48.235.728,- 

Ft 

47.568.378,-

Ft 

24.095.639,- 

Ft 

 

(az egy 

lakásra 

számított 

átlagos 

érték: 

394.974,- Ft) 

9.513.676,- Ft 

 

 

(az egy lakásra 

számított átlagos 

érték: 155.974,- 

Ft) 

14.626.413,- 

Ft 

 

 

71.990 kg/év 

 

2. Az 1. pont szerint támogatás kizárólag abban az esetben illeti meg a pályázót, ha a ZFR-TH/15 

kódszámú központi pályázaton is támogatásban részesül.  

3. Az 1-2. pontban meghatározott támogatásra vonatkozó feltételes támogatási szerződés 

aláírására felhatalmazza Lazók Zoltán polgármestert, a 2/2015. (II.14.) önkormányzati 

rendelet 3. mellékletét képező tervezet szerinti tartalommal. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Imrő János előadó 18 óra 11 perckor elhagyta a bizottság ülését. 
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3. NAPIRENDI PONT:             Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti                          

                                                     anyagainak tárgyalása 

 

Vételi ajánlat az önkormányzat tulajdonában álló 12413/5 hrsz.-ú ingatlanra  

 

A bizottság megvitatta az önkormányzat tulajdonában álló 12413/5 hrsz.-ú ingatlan vételi ajánlatát. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy felajánlásra került a 12408 hrsz. telek, csak akkor 

támogatná, ha az önkormányzat tulajdonába kerülne a több terület. 

 

Bartalus László osztályvezető hozzátette, hogy ez a telek nincs is művelve. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag javasolta, hogy ajánlják fel csereteleknek a 12405 hrsz.-ú telekért a 

12413/5 hrsz.-ú telket. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy egyeztetést folytatott Dr. Sunyovszki 

Károly ügyvéd úrral, ezeknek a belső ingatlanoknak az értékbecsléséről, feltételezhetően vételi céllal 

az önkormányzat részéről. 

 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, hogy Gyuga Mihály bizottsági tag javaslatát is érti, nem feltétlenül 

kéne az önkormányzatnak eladni, viszont azt a telket jó lenne megszerezni. 

 

Torma Lajos bizottsági tag  elmondta, hogy amikor korábban vizsgálták ezen területek további 

fejlesztési, illetve megvásárlási lehetőségét, nem döntöttek róla, mert várták, milyen lehetőségek 

vannak. Most van egy ingatlan tulajdonos, aki meg akarja venni.  

 

Dr. File Beáta jegyző hozzátette, hogy volt kint ezen a területen, és volt ilyen törekvés, hogy 

egybefüggő területek legyenek. Ha elindul a folyamat, újra megvizsgálják az eladási szándékokat, 

hogy hol egységesítsék ezeket a területeket. A szolgáltató ház területén is lehetne egységesíteni a 

telkeket. 

 

Sólyom Jöran elnök elmondta, hogy Gyuga Mihály bizottsági tag felvetésével ért egyet, a két telek 

kicserélésével. Fogalmazzanak meg egy olyan javaslatot, hogy a megbízott ügyvéd úr a 12405 hrsz.-ú 

telekkel kapcsolatban tájékozódjon, hogy meg lehet-e venni, vagy el lehet cserélni. 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy el lehet indulni, az értékbecslések 

rendelkezésre állnak. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag javasolta a megbízott ügyvéd úr elnevezés használatát. 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy a megbízott ügyvéd úr vizsgálja meg az 12405 hrsz.-ú telek 

megvásárlási lehetőségét, illetve cseréljék a 12413/5 hrsz.-ú telekkel kapcsolatosan. Javasolta továbbá, 

hogy a bizottság a vásárlást ne támogassa. 

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak javaslatáról. 
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A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

81/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

a „Vételi ajánlat az önkormányzat tulajdonában álló 12413/5 hrsz.-ú ingatlanra” című 

előterjesztésről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága nem javasolja a 12413/5. hrsz. önkormányzati ingatlan eladását. Javasolja, hogy a 

megbízott ügyvéd úr vizsgálja meg az 12405 hrsz.-ú telek megvásárlási, illetve csere lehetőségét az 

12413/5 hrsz.-ú telekkel kapcsolatban. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

A 2015. március 24-ei bizottsági ülésen elnapolt ügyek tárgyalása 

 

Köztéri óra javítása 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy egy tájékoztatás menjen ki, hogy a felújításon gondolkoznak, 

azzal a kitétellel, hogy költséghatékonyabb megoldást keressenek. 

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

82/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

a köztéri óra javításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja egy tájékoztató levél megfogalmazását a köztéri óra javításával kapcsolatban. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Lakásszövetkezet kérése 

 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy tervezik ebben az évben 

hulladékgyűjtők kihelyezését. 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy tájékoztassák a Lakásszövetkezetet, hogy a kérdés a program 

keretében fog megvalósulni. 

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak javaslatáról. 
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A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

83/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

a Lakásszövetkezet kéréséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja egy tájékoztató levél megfogalmazását a Lakásszövetkezet kérésével 

kapcsolatban. 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

Külterületi utak javítása 

 

Bartalus László osztályvezető ismertette a szakmai javaslatot, eszerint: 

Az előterjesztésben leírtak alapján a külterületi földutak javítására, figyelembe véve a 2015. évi 

költségvetésben rendelkezésre álló pénzügyi lehetőségeket (9. melléklet/Külterületi utak sor: br. 

10.000 eFt) a polgármesteri hivatal az alábbi sorrendben javasolja a külterületi földutak felújítási, 

stabilizálási munkáinak elvégzését: 

1. Majk, üdülőövezet 026 hrsz-ú út (volt malom utáni üdülőterület) 

a javítás javasolt módja teljes pályaszerkezet építése, 3,5 m szélességben, 2.250 Ft/m
2
 

a javítandó útszakasz hossza 250 fm, becsült javítási költsége: 1.968.750,- Ft + ÁFA 

 bruttó: 2.500.313,- Ft 

2. Horváth-hegyi dűlői kiskertek 0125 hrsz-ú földút javítás 

az útjavítás javasolt módja mart aszfaltos terítés, 3,5 m szélességben 1.350 Ft/m
2
 

a javítandó útszakasz hossza 300 fm, becsült javítási költsége: 1.417.500,- Ft + ÁFA 

 bruttó: 1.800.225,- Ft 

3. Homoki út befejező szakasz 0122 hrsz-ú földút javítás 

javasolt módja mart aszfaltos terítés, 3,5 m szélességben 1.350 Ft/m2  

a javítandó útszakasz hossza 250 fm, becsült javítási költsége: 1.181.250,- Ft + ÁFA 

 bruttó: 1.500.188,- Ft 

4. Erőmű Tópart feltáró út 300 fm 

javasolt módja mart aszfaltos terítés, 3,5 m szélességben 1.350 Ft/m2  

a javítandó útszakasz hossza 300 fm, becsült javítási költsége: 1.417.500,- Ft + ÁFA 

 bruttó: 1.800.225,- Ft 

5. Németh dűlő 13051/2 hrsz-ú Arany J. utcai kertek mögötti földút 

a javítás javasolt módja mart aszfaltos terítés, 3,5 m szélességben 1.350 Ft/m2  

a javítandó útszakasz hossza 200 fm, becsült javítási költsége: 945.000,- Ft + ÁFA 

 bruttó: 1.200.150,- Ft 

Mindösszesen: nettó 6.930.000,- Ft 

 27 %ÁFA 1.871.100,- Ft 

 BRUTTÓ: 8.801.100,- Ft 

 

Sólyom Jöran elnök a szakmai javaslatot elfogadásra ajánlja a bizottság felé. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

84/2015. (IV.21.) VFKB határozata 

a Külterületi utak javításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

Bizottsága a „külterületi földutak javítása, stabilizálása” tárgyú előterjesztésben foglalt szakmai 

javaslatot (1-5. pont) módosítás nélkül elfogadja, és 2015. évben javasolja azokat elvégeztetni. 

 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

4. NAPIRENDI PONT:         A rendelkezésre álló, meglévő közútfejlesztési tervek ismertetése 

 

Bartalus László osztályvezető röviden ismertette a Polgármesteri Hivatal jelenleg rendelkezésére 

álló, közútfejlesztési terveket, eszerint az alábbiakat: 

1. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 01. rész – 17 db autóbusz megálló 

2. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 02. rész - Rákóczi Ferenc út, 

Bánki D. u. - Takács I. u. szakaszának gyalogos és kerékpáros közlekedése 

3. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 03. 10. rész - Haraszthegyi u. 

Csapadékvíz elvezetés I-II. 

4. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 03. 10. rész - Haraszthegyi u. 

Útkorszerűsítés I-II. 

5. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 04. rész - Rákóczi F. út 2-38. sz. 

mögötti belső utak burkolat felújítása 

6. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 05. rész - Rákóczi Ferenc út 39-

62. tömbbelső útépítés és csapadékvíz elvezetés 

7. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 06. rész - Takács I. u. belső 

kiszolgáló útjainak felújítása, parkoló építés, közvilágítás 

8. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 07. rész - Gönczi F. és Fürst S. 

utcák burkolat felújítása 

9. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 08. rész - Alkotmány utca 89-134. 

szakasz burkolat felújítása 

10. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 09. rész - Táncsics M. u. 31-41. 

mögötti belső út burkolat felújítás, parkoló építés 

11. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 11. rész - Bánki Donát utca I. rész 

burkolat felújítása 

12. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 12. rész - Bánki Donát utca II. 

rész burkolat felújítása 

13. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 13. rész - Takács Imre utca II. és 

Tópart utca, Kertalja utca burkolat felújítása 

14. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 14. rész - Takács I. u. III/1. 

(0+000 - 0+308,72 km. szelv.) - burkolat felújítás 

15. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 14. rész - Takács I. u. III/2. 

(0+308,72 - 0+904,65) - burkolat felújítás 

16. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 14. rész - Takács I. u. III/3. 

(0+904,65 - 1+416,85 km sz.) - burkolat felújítás 

17. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 15. rész - Oroszlány, Béke utca 

burkolat felújítása 

18. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 16. rész - Táncsics M. út 

(Rákóczi F. út - Mindszenti u. között) 
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19. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 17. rész - Asztalos János utca 

burkolat felújítás és csapadékvíz elvezetés 

20. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 17. rész - Asztalos János utca 

közútfejlesztési beruházás, gyalogátkelőhelyek megvilágítása - kiviteli terv 

21. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 17. rész - Asztalos János utca 

közútfejlesztési beruházás, parkoló megvilágítása 

22. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 18. rész - Táncsics udvar 1-14. 

Belső kiszolgáló utak burkolat felújítása 

23. Oroszlány, Közútfejlesztési beruházások tervezése (2010.) - 18. rész - Táncsics udvar 15-26. 

Belső kiszolgáló utak burkolat felújítása 

24. Oroszlány, Lengyel József Gimnázium előtti parkolók kiépítésének engedélyezési 

tervdokumentációja 

25. Oroszlány, Népek barátsága utca felújítása a Dózsa György utca melletti parkolók 

26. Oroszlány, Népek barátsága utca felújítása a Dózsa György és a Tópart utca között 

27. Oroszlány, Népek barátsága utca felújítása a Dózsa György és a Ságvári Endre utca között 

útépítés felújítási terve 

28. Oroszlány, Rákóczi út - Takács Imre út és Rákóczi út-Bánki Donát út csomópontok 

jelzőlámpásítása - villamos munkák 

29. Oroszlány, Rákóczi út 39-62. tömbbelső útépítés. Közvilágítási kandeláber kiváltás - kiviteli 

terv 

30. Oroszlány, Mindszenti utca közútfejlesztési beruházások kiviteli tervéhez kapcsolódó parkoló- 

és járdaépítés terve 

31. Oroszlány, Mindszenti utca közútfejlesztési beruházások kiviteli terve 

32. Oroszlány, Szent Borbála utca közútfejlesztési beruházások kiviteli terve 

33. Oroszlány, Szent Borbála utca közútfejlesztési beruházások 0+357,0 km szelvényben lévő 

közúti híd javítási munkáinak kiviteli terve 

34. Oroszlány, Szent Borbála utca közútfejlesztési beruházások járdaépítés 0+526,5  0+906,64 

kmsz. között 

 

Felelős: Sólyom Jöran elnök 

 

 

5. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, hogy a Hartmann József igazgató úr az elmúlt bizottsági 

ülés előtt tartott helyszíni bejárással kapcsolatban jelezte, hogy 8 méteres is megfelel számára 

térhatároló elemként. 

 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, hogy erről hoztak döntést.   

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, hogy Végh Tibor felvetette, hogy sok vállalkozónak 

nincs hulladékszállítási szerződése. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a szolgáltatónak kell jelezni ezt a járási hivatal felé. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, hogy az Iskola utca lakói jelezték, hogy sok a kátyú. 

 

Auer József ügyintéző hozzátette, hogy egy munkagödör nincs ott kijavítva. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy Varga Mihály testnevelő tanár úr kérdezi, hogy tavaly 

volt egy atlétika pálya felújítás, a Hamvas Béla Gimnáziumban, erre 1.500.000 Ft volt elkülönítve, 

amiből 1.300.000 Ft került felhasználásra, a megmaradt 200.000 Ft erejéig lehetne-e kérni további 

munkafolyamatok finanszírozását.  A Hamvas Béla Gimnázium kézilabda pálya mögötti rácsozatot is 
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újra kéne építeni. Elmondta, hogy a Borbála bisztró rendkívüli zajforrás, többen megkeresték ez 

ügyben.  

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy eljutott hozzá a panasz, a bisztró be lett zárva. Eltelt 

egy év, márciusban újabb panaszt nyújtottak be, és újabb hatósági ellenőrzésekre fog sor kerülni. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a Nyíres dűlőből megkeresték, van egy-két üres telek, 

és kérték, hogy tegyenek ki egy-két hintát. A malom tó túlfolyója szépen ki lett takarítva, de akkor 

lenne egy szép egységes sétány, ha egy kis híd épülne. 

 

Hartyáni László bizottsági tag elmondta, hogy felújították a Borbáláról Bokod felé vezető utat, ott 

van egy mélyedés a méhteleppel szemben, amit meg kéne szüntetni.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök a bizottság ülését 19 óra 38 perckor 

bezárta. 

 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Sólyom Jöran    

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kapros Katalin 

  jegyzőkönyvvezető 


